

Amazing 大洋洲
OCEANIA

10D7N

新西兰南北岛精华游

NEW ZEALAND NORTH & SOUTH ISLANDS

Tour Code: NZH

 **Golden**[®]
Destinations



New Zealand
新西兰



Huka Falls
胡卡瀑布



Hobbiton Movie Set Tour
霍比屯电影布景之旅



Skyline Queenstown Gondola Ride
皇后镇空中览车



Milford Sound
米尔福德峡湾

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Fiordland National Park
峡湾国家公园



Mrs Jones Fruit Stall
琼斯夫人果子店



Lake Wakatipu
瓦卡蒂普湖

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ AUCKLAND (MOB)

D2 ARRIVED AUCKLAND (D)
 Meet & Greet

D3 AUCKLAND 🚌 MATAMATA 🚌 LAKE TAUPO (B/L/D)
 Hobbiton Movie Set Tour (Inc. 1 beverage)
 Huka Falls

D4 LAKE TAUPO 🚌 ROTORUA (B/L/D)
 Kaingaroa Forest (Passby)
 Rainbow Mountain Scenic (Passby)
 Te Puia Thermal Reserves
 Pohutu Geyser
 Agrodome Sheep Shearing Show

D5 ROTORUA 🚌 HAMILTON AUCKLAND (B/L/D)
 Hamilton Gardens
 Auckland City Tour
 Harbour Bridge

D6 AUCKLAND ✈️ QUEENSTOWN 🚌 TE ANAU (B/L/D)
 Skyline Queenstown Gondola Ride
 Queenstown Street Mall
 Lake Wakatipu

D7 TE ANAU 🚌 MILFORD SOUND 🚌 QUEENSTOWN (B/L/D)
 Fiordland National Park
 Eglinton Valley
 Milford Sound Scenic Cruise

D8 QUEENSTOWN 🚌 CHRISTCHURCH (B/L/D)
 Historic Arrowtown
 AJ Hackett Bungy (View Only)
 Kawarau Bungy Jump Site (View Only)
 Mrs Jones Fruit Stall
 Pukaki Lookout Point
 High Country Alpine Salmon Farm
 Church of the Good Shepherd & Bronze Sheepdog Statue
 Lake Tekapo

D9 CHRISTCHURCH ✈️ AUCKLAND 🚌 DEPARTURE (B/MOB)

D10 ARRIVE KUALA LUMPUR

TOURIST ATTRACTIONS:

AUCKLAND

- ◆ **HARBOUR BRIDGE** - An eight-lane box truss motorway bridge over the Waitemata Harbour.
- ◆ **HAMILTON GARDEN** - is a concept garden and is free to visit. It acknowledges there is a story to tell about gardens, their use, and their development over time and across cultures. The gardens include international gardens with different design philosophies, traditional Maori practices, a functionally useful Productive Collection, selectively bred Cultivar Collection.

MATAMATA

- ◆ **HOBBITON MOVIE SET TOURS** - It was a significant location used for "The Lord of the Rings" film trilogy and "The Hobbit" film series. During your tour you will see Hobbit Holes, The Green Dragon Inn, The Mill, double arched bridge and other structures and gardens built for the films.

TAUPO

- ◆ **HUKA FALLS** - The Huka Falls are the largest falls on the Waikato River, near Taupo on New Zealand's North Island. Leap 150-feet from a fixed platform over the waters of the Waikato River, upstream from Huka Falls.

ROTORUA

- ◆ **TE PUIA THERMAL RESERVES** - Just 7 minutes from central Rotorua lies the geothermal valley of Whakarewarewa Thermal Reserve and Pohutu Geyser. Enjoy a 90-minute guided tour through the greenstone, wood carving and flax weaving schools at the Moari Arts and Crafts Institute, the Kiwi Conservation Centre and the geothermal valley and geyser.
- ◆ **AGRODOME FARM SHOW** - Experience the world famous Agrodome sheep show in an action-packed hour of farming entertainment! You'll be introduced to 19 breeds of sheep, witness a live sheep shearing demonstration and even have the chance to bid on a sheep in the lively auction.

QUEENSTOWN

- ◆ **SKYLINE QUEENSTOWN GONDOLA RIDE** - Ride the Skyline Gondola 450 meters above Queenstown to marvel at Queenstown's breathtaking lake and mountain views.
- ◆ **HISTORIC ARROWTOWN** - It's a beautiful town, filled with rich heritage. Historic miners houses are shaded by tremendous oak trees.
- ◆ **AJ HACKETT BUNGY & KAWARAU BUNGEE JUMP SITE** - Probably Queenstown's most famous thrill-seeking activity is bungee jumping, where a long elastic cord is attached to the ankles or harness, and the person jumps off a large height.

CROMWELL

- ◆ **Mrs Jones Fruit Stall** - Is one of the best-know fruit stalls in Central Otago, with people coming from all over New Zealand and the world to visit. The fruit stall stocks a huge array of fresh fruit, dried fruits, nuts, honey products and vegetables.

TE ANAU

- ◆ **MILFORD SOUND SCENIC CRUISE** - Cruise pass by beautiful lakes, waterfalls, streams which nature has to offer. Enjoy the cruise where you witness beautiful scenery and wildlife.



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner
Special Cuisine:

- ★ BBQ Buffet Lunch At Marquee Festive Feast
- ★ Hangi Dinner & Maori Concert Performance
- ★ Korean BBQ
- ★ Thai Cuisine
- ★ Picnic Lunch
- ★ Chinese Cuisine
- ★ Western Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Auckland City Hotel Or Similar Class
- ✓ Lakeland Resort Taupo Or Similar Class
- ✓ Sudima Lake Rotorua or Similar Class
- ✓ Distinction Luxmore Hotel or similar class
- ✓ Holiday Inn Or Similar Class
- ✓ Novotel Christchurch Or Similar Class

x2 Nights
 x1 Night
 x1 Night
 x1 Night
 x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Harbour Bridge
海港大桥



Pohutu Geyser
波呼图间歇喷泉



Hamilton Gardens
哈密尔顿花园

精简行程：

第一天 启程 ✈️ 奥克兰 (机上用餐)

第二天 抵达奥克兰 (晚)

☑️ 接机

第三天 奥克兰 🚗 玛塔玛塔 🚗 陶坡 (早/午/晚)

☑️ 霍比屯电影布景之旅 (含一杯饮料)
☑️ 胡卡瀑布

第四天 陶坡 🚗 罗托鲁瓦 (早/午/晚)

☑️ 凯恩加鲁阿森林 (途径)
☑️ 彩虹山风景区 (途径)
☑️ 帝普亚地热谷
☑️ 波呼图间歇喷泉
☑️ 艾哥顿牧场绵羊表演

第五天 罗托鲁瓦 🚗 哈密尔顿 🚗 奥克兰 (早/午/晚)

☑️ 哈密尔顿花园
☑️ 奥克兰市观光旅游
☑️ 海港大桥

第六天 奥克兰 ✈️ 皇后镇 🚗 蒂阿瑙 (早/午/晚)

☑️ 皇后镇空中缆车
☑️ 皇后镇购物街
☑️ 瓦卡蒂普湖

第七天 蒂阿瑙 🚗 米尔福德峡湾 🚗 皇后镇 (早/午/晚)

☑️ 峡湾国家公园
☑️ 埃格林顿峡谷
☑️ 米尔福德峡湾 游船 + 野餐

第八天 皇后镇 🚗 基督城 (早/午/晚)

☑️ 箭镇
☑️ AJ 哈卡特蹦极 (参观)
☑️ 卡瓦劳大桥高空弹跳 (参观)
☑️ 琼斯夫人果子店
☑️ 普卡基观景台
☑️ 南阿尔卑山鲑鱼农场
☑️ 善良牧羊人教堂 + 青铜牧羊犬塑像
☑️ 蒂卡普湖

第九天 基督城 ✈️ 奥克兰 🚗 回程 (早/机上用餐)

第十天 抵达吉隆坡

观光景点：

奥克兰

- ◆ **海港大桥** - 奥克兰海港大桥是奥克兰极富代表性的一处景致。大桥连接奥克兰最繁忙的港口——怀提玛塔海港南北两岸，全长1020米。
- ◆ **哈密尔顿花园** - 是一个免费参观的概念花花园，主要是讲述花园，用途以及随着时间和跨文化的发展。花园里还包括了具有不同设计理念的国际花园，毛利人的传统习俗，生产花园系列和培育花园系列。这些花园最大程度地利用了自然景观，并展示了不同历史时期人们对理想景观的理解。

玛塔玛塔

- ◆ **霍比屯电影布景之旅** - 位于怀卡托地区的中心位置。您将步入《指环王》和《霍比特人》电影三部曲中夏尔连绵起伏的如茵牧场，体验中土世界的真实缩影。

陶坡

- ◆ **胡卡瀑布** - 怀卡托河是新西兰最长的河流，从陶波湖150英尺的水流倾泻而下。

罗托鲁瓦

- ◆ **帝普亚地热谷** - 距罗托鲁瓦市中心仅7分钟路程的地热谷保护区和波呼图间歇喷泉。享受90分钟的导览，参观莫阿里工艺美术学院、奇异鸟保护中心和地热温泉的绿石、木雕。
- ◆ **艾哥顿牧场** - 新西兰面积最大的观光牧场，也是新西兰举世闻名的休闲牧场。牧场饲养的动物种类主要包括绵羊、肉牛、乳牛、红鹿、梅花鹿、驼羊、骡马、鸵鸟等。在这里可以观赏到新西兰最传统、规模最大的农场特色表演。

皇后镇

- ◆ **皇后镇空中缆车** - 乘坐空中缆车登上鲍勃峰后，你可以领略摄人魂魄的风光。你可以在此放松身心，俯瞰皇后镇的绚丽景色。
- ◆ **箭镇** - 是一个美丽的城市，充满了丰富的遗产。
- ◆ **参观蹦极跳** - 皇后镇最著名的寻求刺激的活动是蹦极跳，其中长的弹性绳连接到脚踝或线束，而人跳下一个大的高度。
- ◆ **琼斯夫人果子店** - 是奥塔哥中部最著名的睡过摊之一，吸引了许多新西兰和世界的人们前来光顾。水果摊位包括季节性的水果，干果，坚果，蜂蜜和蔬菜。

米尔福德峡湾

- ◆ **米尔福德峡湾 (游船)** - 它位于南岛地势较低的西海岸沿岸，因冰川流动切割而成，享有“世界第八大奇迹”的美誉。途径美丽的湖泊，瀑布，溪流的自然风景。享受游船米尔福德之乐和观赏优美的风景和野生动物。



✓ 7早餐 / 6午餐 / 7晚餐

风味餐：

- ★ 跑马灯节烧烤大餐
- ★ 韩国烧烤
- ★ 泰式风味餐
- ★ 西式风味餐
- ★ Hangi烹调盛宴+毛利文化表演
- ★ 中式风味餐
- ★ 野餐体验



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 奥克兰城市酒店或同级 x2晚
- ✓ 陶坡湖边假期酒店或同级 x1晚
- ✓ 罗托鲁瓦湖苏蒂玛酒店或同级 x1晚
- ✓ 鲁克斯摩尔卓越酒店或同级 x1晚
- ✓ 假日酒店或同级 x1晚
- ✓ 基督城诺福特酒店或同级 x1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地 / 宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

General Information

· 新西兰 NEW ZEALAND ·



货币 Currency 	NEW ZEALAND DOLLAR - NZD 新西兰元 - NZD	信用卡 Credit Card 	致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * 许多信用卡在新西兰通行 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	1 NZD = MYR 3 新西兰元 1 = 马币 3 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	NEW ZEALAND : +64 新西兰 : +64
电压 Voltage 	Voltage - 230 V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	Type A - 2 flat pin shaped livea 'V' Type B - Flat pin + 1 flat pin in the centre
时差 Time Different 	New Zealand - 4 hours ahead of Malaysia 新西兰标准时差快马来西亚时间4小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 16°C ~ 19°C		
	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 20°C ~ 25°C		
	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 17°C ~ 21°C		
	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 12°C ~ 16°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A332 A330-300		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

